
 

 

 
   

 
Spørgsmål om mulighed for etablering af 
kunstgræsbane bag Gerbrandskolen 

 

Kære Rasmus 

Du har den 2. november 2023 stillet følgende spørgsmål til 
forvaltningen om mulighed for etablering af kunstgræsbane bag 
Gerbrandskolen: 

Jeg er blevet kontaktet af et medlem af skolebestyrelsen på 

Gerbrandskolen, som arbejder for at etablere en kunstgræsbane 

mellem skolen og fritidshjemmet. 

 

Formålet med kunstbanen er, at de kan sende børnene ud hele året, 

også når det er vådt. I dag bliver hele skolen mudret til, hvis de er ude i 

vådt vejr, og derfor bruger de kun skolegården, som er meget lille.  
 

KK Byg er i gang med at lave fritidshjemmet, og når de er færdig 

omkring januar, skal området mellem skolen og 

Amsterdamvej genetableres. 

 

I den sammenhæng vil jeg gerne høre, om/hvordan det i forbindelse 

med genetablering af området kan gøres muligt at anlægge eller 

forberede anlæggelsen af en kunstgræsbane. Dvs mulighederne for at 

tænke en kunstgræsbane ind i forbindelse med 

byggeriet/reetableringen. 

 

Jeg er med på at det kræver økonomi, men jeg er ude efter de mere 

praktiske dimensioner også. 
 

Besvarelse 

Børne- og Ungdomsforvaltningen har været i dialog med Byggeri 
København (ByK), der kan oplyse, at det, som tidsplanen foreligger nu 
for genetableringen af området mellem skolen og Amsterdamvej, ikke 
er muligt at inkorporere etableringen af en kunstgræsbane i 
eksisterende byggesag.  
 

24-11-2023 

Sagsnummer I F2 
2023 - 18705 
 
Dokumentnummer i F2 
4193877 
 
Sagsnummer i eDoc 
2023-0428730 
 

 
Center for Politik og HR 
Ledelsessekretariatet 
Rådhuspladsen 1 1550 
København V  
 
EAN-nummer  
5798009382160 
 

Center for Politik og HR 
Børne- og Ungdomsforvaltningen 
  

 
Rasmus Rune Steenberger (F) 



Ledelsessekretariatet 2/2 

 

 

Etableringen af en kunstgræsbane skal ske i den frostfrie del af året 
(april-oktober), da der er et omfattende gravearbejde forbundet med 
anlægget, hvor der skal graves en halv meter ned i jorden i hele banens 
dimension samt sideområder. 
 
Samtidig har anlæggelsen af en kunstgræsbane ikke umiddelbart 
sammenhæng med byggeriet. Der skal derfor foreligge en selvstændig 
planlægnings- og anlægsfase, som der skal søges og afsættes midler til 
forud for, at man kan igangsætte projektet.  
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